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Eladó Családi ház, 90 m2, 900 m2 telek, Zsámbok
29 500 000 Ft ( ~74 784 € )

Eladó Családi ház várja új tulajdonosát Zsámbokon!

Adatlap sorszáma: #696900357

Szobák: 2 + 1

Építési mód: Vegyes

Belső állapot: Átlagos

Külső állapot: Átlagos

Fűtés: Cserépkályha - fa, szén

Építés éve: 1950

Felújítás éve: 2021

Kilátás: Vegyes

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Víz az épületben

Gáz: Gázcsonk a telken

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Tv: Kábeltévé

Internet: ADSL / ADSL2

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Hegedűsné Gallai Krisztina
Területi képviselő

+36 70 152-1110
gallai.krisztina.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladó családi ház várja új tulajdonosát Zsámbokon.

900 m2 telekkel ,3 szobával és kicsi terasszal rendelkezik ,ami hátsókert felé

néz.

Szereti a csendet és a nyugalmat, mellette szeretne esetleg gazdálkodni, a

kertből termő gyümölcsfákról falatozni, és konyhai növényeket termeszteni?

Akkor ez az ingatlan önre vár! A ház falazatának fele vályog, fele tégla. Az

ingatlanban belépve az előszoba található, innen nyílik a konyha, étkező, illetve

az utcafrontra néző szoba. A konyhából tovább haladva nyílik egy kis folyosó,

ahonnan a többi helyiségbe tudunk eljutni. Itt található a

mosókonyha, ahová a mosógépen kívül a villanybojler lett elhelyezve ami

a meleg vizet szolgáltatja lakói számára, következő helyiségekben van a

zuhanyzó és külön a mellékhelyiség. A folyosó végén a másik szoba, a fürdővel

szemben pedig a harmadik szoba. Innen jutunk ki a teraszra, ha egy kis csendre,

nyugalomra vágyunk. A nyílászárók nagy részének cseréje megtörtént, amik

redőnnyel vannak ellátva. Minden helység új burkolatot kapott, ezért az új

tulajdonosnak már erre sem kell időt és energiát fordítania. A szobákban klímák

lettek telepítve, amik kiváló hőmérsékletet biztosítanak bármelyik évszakban, A 

fűtést kandalló biztosítja lakói számára. A tető szerkezete jó állapotnak örvend

korához képest.

A telken a jó minőségű földnek köszönhetően sok gyümölcs található, mint

például barack, málna,szeder, füge, eper. Ebből adódóan a konyhai növények

termesztésére is kiválóan alkalmas a föld. Helyet kapott egy nagy kutyakennel is

ami házi kedvencek számára biztosítja a szabadban töltött időt. Hogy a

gyermekeknek is kedvezzünk, egy nagy játszóteret is ki lehet alakítani. Központ

pár percre, ahol iskola, óvoda, bölcsőde, kormányhivatal, rendelők, kisebb,

nagyobb üzletek érhetőek el. Megközelítése: Budapest keleti pályaudvarról

közlekedő S80-as és a Z60-as vonattal történik. Autóval pedig a 31-es főút

mentén. Közelben : Tura, Gödöllő, Sülysáp, Tóalmás, Hatvan.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!

Einfamilienhaus zu verkaufen in Zsámbok.

Es hat 900 m2 Grundstück, 3 Zimmer und eine kleine Terrasse mit Blick auf den

hinteren Garten.

Mögen Sie Ruhe und Frieden, und würden Sie gerne Landwirtschaft betreiben,

von den Obstbäumen im Garten essen und Küchenpflanzen anbauen?

Dann ist dieses Grundstück genau das Richtige für Sie! Das Haus ist zur Hälfte

aus Lehm und zur Hälfte aus Ziegeln gebaut. Wenn Sie das Haus betreten,

gelangen Sie in die Eingangshalle, von wo aus Sie Zugang zur Küche, zum

Esszimmer und zu einem Zimmer mit Blick auf die Straße haben. Von der Küche

aus gelangt man in einen kleinen Flur, von dem aus man die anderen Räume

erreicht. Hier befindet sich die Waschküche, in der neben der Waschmaschine

auch ein elektrischer Warmwasserbereiter installiert ist, um die Bewohner mit

warmem Wasser zu versorgen, sowie eine Dusche und eine separate Toilette.

Am Ende des Korridors befindet sich das zweite Zimmer und gegenüber dem

Badezimmer das dritte Zimmer. Von hier aus haben Sie Zugang zur Terrasse,

wenn Sie etwas Ruhe und Frieden suchen. Die meisten Fenster wurden erneuert

und sind mit Rollläden versehen. Alle Zimmer sind neu gefliest, so dass der neue

Eigentümer keine Zeit und Mühe darauf verwenden muss. Die Zimmer sind mit

Klimaanlagen ausgestattet, die zu jeder Jahreszeit für angenehme Temperaturen

sorgen, und die Heizung erfolgt über einen Kamin. Die Dachkonstruktion ist für

ihr Alter in einem guten Zustand.

Das Grundstück hat eine gute Bodenqualität mit vielen Früchten wie Pfirsiche,

Himbeeren, Brombeeren, Feigen, Erdbeeren. Daher eignet sich das Land auch

sehr gut für den Anbau von Küchenpflanzen. Es gibt auch Platz für eine große

Hundehütte, die Platz für Haustiere im Freien bietet. Um die Kinder zu erfreuen,

kann auch ein großer Spielplatz angelegt werden. Das Zentrum ist nur wenige

Minuten entfernt und bietet Zugang zu Schulen, Kindergärten, Kinderkrippen,

Ämtern, Arztpraxen, kleinen und großen Geschäften. Die Zufahrt erfolgt mit den

Zügen S80 und Z60 vom Budapester Ostbahnhof. Mit dem Auto nehmen Sie die

Hauptstraße 31. In der Nähe: Tura, Gödöllő, Sülysáp, Tóalmás, Hatvan.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für nähere Informationen und zur

Vereinbarung eines Termins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen oder verkaufen

möchten, wenden Sie sich bitte an die Makler von Otthon Manager! Wir können

Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, in jedem Gebiet des Landes! Sollten Sie ein

günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem

kostenlosen Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie

am besten geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und

produktiven Tag!

Family house for sale in Zsámbok.

It has 900 m2 plot, 3 rooms and a small terrace facing the back garden.

Do you like peace and quiet, and would you like to farm, eat from the fruit trees

in the garden and grow kitchen plants?

Then this property is for you! Half of the house is made of adobe, half of brick.

Entering the property, you will find the entrance hall, from here you can access

the kitchen, dining room and a room overlooking the street front. Continuing

from the kitchen, there is a small corridor from which you can access the other

rooms. Here you will find the laundry room, where in addition to the washing

machine, the electric water heater is installed to provide hot water for the

residents, the next rooms are the shower and a separate toilet. At the end of the

corridor is the second room and opposite the bathroom is the third room. From

here you have access to the terrace if you want some peace and quiet. Most of

the windows have been replaced and are fitted with shutters. All the rooms have

new tiling, so the new owner will not have to spend time and effort on this. The

rooms have air-conditioners, which provide excellent temperatures in all

seasons, and the heating is provided by a fireplace. The roof structure is in good

condition for its age.

The plot has a good quality soil with many fruits such as peaches, raspberries,

blackberries, figs, strawberries. Therefore the land is also very suitable for the

cultivation of kitchen crops. There is also space for a large dog kennel which

provides outdoor space for pets. To please the children, a large playground can

also be created. Centre a few minutes away with access to school, nursery,

crèche, government office, surgeries, small and large shops. Access is by train

S80 and Z60 from Budapest Eastern Railway Station. By car, take the main road

31. Nearby: Tura, Gödöllő, Sülysáp, Tóalmás, Hatvan.

This property is great, right? For more detailed information and to make an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please contact the

Otthon Manager's agents! We can help you achieve your goals, in any area of

the country! Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the

most suitable one for you from a wide range of banks, following a free

consultation! Have a wonderful and productive day!


